
IV J O V O e g y e t e m e 

H Í R E K 

A vizsgaidőszak december 20-án, 
hétfőn kezdődik, és január 28-án ér 
véget. 

Azok, akik elnyerték az Esély a ta-
nulásra támogatást, azok az első há-
rom havi pénzt már felvehet ték 
számlájukról november 26-án, a töb-
bit pedig havonta, utalással, előrelát-
hatólag az ösztöndíjjal együtt kapják 
meg az 1999/2000-es tanév végéig. 

A Juhász Gyula Felsőoktatási Ki-
adó mindkét Jegyzet- és könyves-
boltban december 7. és december 
11. között K E D V E Z M É N Y E S 
KÖNYVVÁSÁRT rendez. Altalá-
nos kedvezmény: 20%! Egyes 
könyvekre: 30-60% kedvezmény! 
A kedvezmények csak készpénzvá-
sárlás esetén érvényesek! 4500 féle-
kiadvány közül választhatsz! 

„ N i n c s e n k i j á r t ú t " 
Beszélgetés Gsehák Augusztával, a S Z O T E 
Egészségügyi Főiskolai Kar HÖK elnökével. 

- Honnan érkeztél Szegedre, s miért ép-
pen a SZOTÉ-t választottad? 

- Szekszárdon, a Szent-Györgyi 
Albert Egészségügyi Szakközépisko-
lában érettségiztem 1993-ban, ezután 
két évet dolgoztam a városi kórház 
Traumatológiai Intenzív Osztályán. 
A második évben végeztem el a fel-
nőtt szakápolásit, amelynek a vizsga-
időszaka egy időbe esett a felvételi 
vizsgákkal, s ennek kapcsán gondol-
t a m , m e g p r ó b á l o m a f e l v é t e l i t a 
SZOTÉ-ra . Sikeres felvételi vizsga 
után kerültem a S Z O T E FK diplo-
más ápoló szakára. 

- Mikor kapcsolódtál be a hallgatói ön-
kormányzati munkábaf 

- Negyedik félévben kezdtem dol-
gozni a hallgatói irodán, mint szakfe-
lelős, ezt a pozíció akkor került beve-
zetésre, és harmad éves koromban is 
tovább folytattam a vele járó munkát. 
1999 májusában választott meg a 
Hallgatói Küldöttközgyűlés a főisko-
lai kar HÖK elnökének. 

Nehéz, de egyben szép időszak-
ban lettem elnök, hiszen az integrá-
ció küszöbén rengeteg olyan feladat 
hárul mindenkire, amelyek megoldá-
sa igen nehéz, lévén nincsen kijárt 
út, amit követhetnénk. Az FK HÖK 
tavaly különvált a S Z O T E EHÖK-
től, de csak helyileg, a munka még 
közösen folyik, s remélem, hogy a jó 
munkakapcsolat a jövőben is megma-
rad. Éppen azért, mivel külön iro-
dánk van már, idén a legfontosabb 
feladat infrastruktúránk felállítása 
lett, mely jelenleg folyamatban van. 

Mindezek mellett persze - mint 
minden HÖK-ön - folyik a napi 
munka is. Októberben hagyománya-
inkhoz híven Gólyaavatót rendez-
tünk a S Z O T E Klubban, ami nagyon 
jól sikerült. Idén ünnepelte 10. évfor-

dulóját a gyógytornász és szociális 
munkás szak, amelynek ünnepi ren-
dezvényén is a HÖK munkatársai se-
gédkeztek. 

Jelenleg a főiskola infrastruktúrá-
jának javításában - számítógép be-
szerzése által - próbálunk segíteni a 
hallgatók körében végzett kérdőíves 
kutatómunkával, illetve a HÖK alap-
szabály módosításán dolgozunk. 

- Milyenek a tapasztalataid az integráci 
óval kapcsolatban, foglalkoztatja e a 
hallgatókat a kérdés, és ha igen, milyen el-
várásokat fogalmaznak meg? 

- Az integráció komoly és nagy fel-
adat. Egy új helyzetben jól kell tudni 
dönteni, és mivel a főiskola külön 
karként csatlakozik, kicsit félek. 
További kérdések merülnek fel ben-
nem a gazdálkodási he lyzetünk 
ügyében, merthogy nincsen külön 
gazdasági hivatalunk, vajon milyen 
lesz ezentúl a kapcsolatunk a jogelőd 
intézményekkel? Elnök lévén a hall-
gatóságot képviselem, megfogalma-
zom a bennük felmerülő kérdéseket, 
minthogy: mire jó az integráció? 
Mi lesz a S Z O T E jó hírnevével, ha 
már S Z T E leszünk? Vajon egyenlőek 
leszünk-e a többi karral? 

Ezekre a kérdésekre remélem vá-
laszt kapunk január elsejével. 

Dööör Andiin 


